



## The Latest Arrangement of Co-curricular Activities for Individual Students

### 有關最新個別學生的聯課活動安排

Dear Parents,  
各位家長：

As of now, in accordance with the latest guidelines from the Education Bureau, for individual students who have received two doses of vaccine for more than 14 days, schools may arrange these students to stay at school after lessons or the other half-day for co-curricular activities (e.g. music and sports activities, school team training, etc.). These students may also participate in some mask off activities (e.g. playing woodwind instruments, "contact" sports such as football and basketball, etc.) at school (including both in-class and after-class activities).

According to the guidelines, starting from 1 October 2022, the related requirements will be stepped up. Students will be required to have received three doses of vaccine, excluding

1. students aged 5 to 11 years who are required to receive only two doses of BioNTech vaccine, or
2. students with prior COVID-19 infection who are not required to take the third dose of vaccine, or
3. students who have received two doses of vaccine but are still within the time interval waiting to receive the third dose. (These students should, by following the CHP's recommendation, receive the third dose of vaccine within one week upon their being eligible to do so.)

Vaccination is a crucial step in the fight against the epidemic, we hereby urge parents to arrange for your son/daughter to be vaccinated as soon as possible. For details of the vaccination programme, please refer to: <https://www.covidvaccine.gov.hk/en/recommendedDoses>. For any questions or difficulties, please contact the class teacher or call 2604-9762 for inquiries. Thank you for your attention.

根據教育局最新指引，現時如個別學生已完成接種兩劑疫苗並超過十四天，學校可安排相關學生在放學後或上學的另一個半天進行非學術性的聯課活動（如音樂、體育活動、校隊訓練等），該等學生亦可在校內（包括上課及課堂外的活動）進行一些不佩戴口罩的活動（例如吹奏樂器、「接觸式」運動，如足球、籃球等）。

按指引規定，由 2022 年 10 月 1 日起，上述安排會加強至完成接種三劑疫苗，以下學生除外：

1. 5 歲至 11 歲只須接種兩劑復必泰疫苗的學生，或
2. 因曾感染 2019 冠狀病毒病而無需接種第三劑疫苗的學生，或
3. 已接種兩劑疫苗未到期接種第三劑疫苗的學生。（該等學生須按衛生防護中心的建議，在可接種第三劑疫苗當日起計的一星期內接種。）

接種疫苗是抗疫的關鍵一步，在此再次籲請家長盡快安排貴子女接種疫苗。有關疫苗接種計劃可參閱 <https://www.covidvaccine.gov.hk/zh-HK/recommendedDoses>。如有問題或困難，可聯絡班主任或致電 2604-9762 查詢。敬希垂注！

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
22 September 2022 2022 年 9 月 22 日